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Zápisnica 
zo Zasadnutia Chovateľskej rady Slovenského klubu chovateľov jazvečíkov 

 

 

Dátum konania:  05.06. 2025 

Miesto konania: reštaurácia Motela Tribeč, 951 76 Tesárske Mlyňany   

Čas konania:  17.00 hod.  

Prítomní členovia: Imrich Šimonič, Ján Dobšinský, Oliver Špitálsky, Barbora Hríbová – 

pripojená online 

Ospravedlnení: Peter Lakanda, Anton Papcun 

Pozvaní:  Laura Malatová Válkyová, Zuzana Petrášková 

Hostia:   Ivan Oslej, Linda Kovalická, Viera Jamrišková, Maroš Dráb 

 

Navrhnutý program: - uchovnenie jedincov,  

                  -  organizácia výstav, 

                  -  rozdelenie úloh členom CHR, 

                  - rôzne. 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

Úvod 

 

Zasadnutie Chovateľskej rady otvoril predseda Chovateľskej rady I. Šimonič, ktorý privítal 

prítomných a následne zasadnutie viedol. Na zasadnutí sa zúčastnili 4 členovia Chovateľskej 

rady (3 s hlasovacím právom a 1 s hlasom poradným), 2 sa nezúčastnili a svoju neúčasť 

ospravedlnili. Na zasadnutí sa zúčastnili hostia. Zasadnutie Chovateľskej rady bolo 

uznášaniaschopné. 

 

Predseda Chovateľskej rady poveril Z. Petráškovú vypracovaním zápisnice z tohto zasadnutia. 

 

Predseda Chovateľskej rady informoval o programe zasadnutia, s tým, že na úvod sa bude 

prejednávať list Ivana Osleja zaslaný členom Chovateľskej rady (list sa nachádza v prílohe tejto 

zápisnice), pričom I. Oslej požiadal vystúpiť na Chovateľskej rade a následne sa bude 

postupovať podľa navrhnutého programu. 

 

 

K bodu: List Ivana Osleja 

 

Pán Ivan Oslej sa vyjadril svojmu listu, ktorý nazval „Pokus o zastavenie podmienky do chovu 

u jazvečíka“, kde vyjadril nespokojnosť so schválenými genetickými testami u jazvečíkov 
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a žiada ich pozastavenie do najbližšej schôdze. I. Oslej, ktorý nebol na členskej schôdzi vyjadril 

nespokojnosť so schválenými genetickými testami.  

 

Chovateľská rada zobrala list viacerých členov klubu na vedomie a navrhuje výboru klubu 

oznámiť, že o uvedenom musí rozhodnúť Výbor SKCHJ a navrhuje Výboru klubu nasledovné 

uznesenie:  

Pozastaviť platnosť všetkých genetických testov, ktoré boli prijaté na poslednej členskej 

schôdzi do nasledujúcej členskej schôdze. Chovateľská rada doporučuje chovateľom 

vykonávať genetické testy schválené na členskej schôdzi na dobrovoľnej báze. 

 

Pričom padol návrh od I. Osleja a J. Dobšinského, keď uvedené Výbor schváli, aby nasledujúca 

členská schôdza bola v nedeľu v mesiaci september roku 2025.  

 

Padli návrhy, aby klub zabezpečil seminár alebo webinár pre členov o význame genetických 

testov. 

 

 

K bodu: Uchovnenie jedincov 

 

Predseda Chovateľskej rady I. Šimonič informoval, že pani Barbora Takáčová sa vzdala agendy 

uchovňovania a preberie ho Laura Malatová Válkyová a postupne preberie agendu DNA a 

genetických testov od Viery Jamriškovej, aby táto agenda nebola rozdrobená medzi viacerých 

ľudí a dohodne sa aj preberanie tejto agendy. 

 

Následne sa Chovateľská rada jednomyseľne uzniesla, že  Chovateľská rada navrhuje Výboru 

SKCHJ odvolať Barboru Takáčovú z Chovateľskej rady a nahradiť ju Laurou Malatovou 

Válkyovou. 

 

 

K bodu: Organizácia výstav 

 

Na Členskej schôdzi v bode rôzne bola schválená zmena konania výstavy 21.11.2025 

v Gabčíkove na miesto konania Pezinok. Nakoľko 21.11.2025 je piatok, predseda Chovateľskej 

rady navrhol zmeniť termín na 22.11.2025 a zabezpečiť halu v Pezinku, čo chovateľská rada 

následne jednomyseľne odsúhlasila. 

 

Chovateľská rada jednomyseľne odsúhlasila návrhy rozhodcov a komisie pre výber do chovu 

nasledovne; 

 

Veľký Šariš 19.07.2025 

Komisia pre výber do chovu: I. Šimonič, M. Fidrichová, B. Hríbová 

 

Výstava Malacky 23.08.2025 
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Rozhodcovia: Viera Staviarska a Monika Uhlíková 

Komisia pre výber do chovu: J. Dobšinský, P. Lakanda, B. Hríbová 

 

Výstava Pezinok 22.11.2025 

Rozhodcovia: Tibor Havelka a István Orcsik 

Komisia pre výber do chovu: I. Šimonič, O. Špitálsky, M. Fridrich 

 

 

K bodu: Úlohy členom Chovateľskej rady 

 

Predseda Chovateľskej rady sa vyjadril k potrebe presunutia archívu. 

 

Chovateľská rada jednomyseľne rozhodla o prevzatí archív klubu I. Šimoničom ako predsedom 

chovateľskej rady a M. Fridrichom ako štatutárom klubu do 14 dní od zverejnenia tejto 

zápisnice na webovom sídle SKCHJ. 

 

 

K bodu: Rôzne 

 

Z. Petrášková ako administrátor databázy chovných jedincov vystúpila s tým, že potrebuje 

informáciu odkiaľ má čerpať informácie do databázy chovných jedincov, nakoľko nemá prístup 

ku kompletným informáciám klubu potrebným na zapisovanie do databázy. J. Dobšinský ju 

informoval, že do databázy má dávať len tie informácie, ktoré má k dispozícii od majiteľov 

a podľa podkladov z uchovňovania od L. Malatovej Valkyovej a V. Jamriškovej, ktorá uchováva 

súhlasy GDPR. 

 

O. Špitálsky informoval o sťažnosti pána Simona, že jeho chovný pes nekryje a žiada písomné 

vyjadrenie od niekoho kompetentného prečo jeho pes nekryje. I. Šimonič poveril O. 

Špitálskeho pripraviť podklad pre odpoveď p. Simonovi. 

 

O. Špitálsky navrhol definitívne doriešiť problém sučky p. Grigovej Kormancovej (Cira 

z Oravskej Magury), ktorú nie je možné uchovniť podľa podmienok chovnosti, no došlo 

k pochybeniu klubu. Následne sa Chovateľská rada jednomyseľne uzniesla, že  ju mrzí, že sa 

takáto chyba stala, nedoporučuje a považuje za nekorektné nakrývať chudozubého jedinca, 

ale ak na tom majiteľka trvá, chovateľská rada bude riešiť výnimku. 

 

Predseda Chovateľskej rady sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie 

Chovateľskej rady. 

 

Zapísala: Zuzana Petrášková v Bratislave, 08.06.2025 



 Zasadnutie Chovateľskej rady Slovenského klubu 
chovateľov jazvečíkov  

Motel Tribeč, 05.06.2025 
 

4 
  


